
Van: Raadsgriffie

Aan: Gemeentehuis

Onderwerp: FW: Raadsvergadering

Datum: maandag 8 maart 2021 14:31:35

Van: 

Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 15:20

Aan: !Raadsleden <Raadsleden@woerden.nl>

Onderwerp: Raadsvergadering

Geachte Wethouders en raadsleden,

Bij deze wil ik graag terug komen op mijn spreektijd in de raadsvergadering van 26 oktober 2020.

Ik heb hier onze wanhoop uitgesproken over de bomen

aan de Emmakade te Woerden.

Waarvan ik verwacht dat u zich dat nog kunt herinneren, daar het om onze gezondheid en

woongenot gaat.

Tot mijn verbazing heb ik nog steeds geen reactie ontvangen?

Ook zijn de bomen naar belofte in november niet gesnoeid

maar zijn alleen de losse en dode takken verwijderd.

Ik hoop dat dit nog voor het broedseizoen gebeurt.

We hebben ook twee keer een gesprek aangevraagd met de wethouder 1 oktober j.l. en in

november, ook hier wachten we nog op.

Ik ben zeer teleurgesteld en voel me in de steek gelaten.

Ik hoop en verwacht een antwoord,

Met vriendelijke groet,

Raadsgriffie


